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„Chcę podziękować wszystkim współpracującym z  nami  urzędom,  za  ogromną pomoc.  Szczególnie
jednak  dziękuję  moim pracownikom,  dzięki  pracy  których,  dziś  mogę  powiedzieć,  że  priorytetowe
zadania  postawione Generalnej  Dyrekcji  Ochrony Środowiska  -  udało  się  zrealizować"  -  powiedział
podczas dzisiejszej konferencji Michał Kiełsznia - Generalny Dyrektor Ochrony Środowiska.

2 grudnia o godz. 11. 00 odbyła się konferencja prasowa Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska - Michała Kiełszni z udziałem Ministra Środowiska prof. Macieja
Nowickiego i sekretarza stanu w Ministerstwie Środowiska - Stanisława Gawłowskiego podsumowująca pierwszy rok pracy GDOŚ.
 

Podczas konferencji - prof. Nowicki przypomniał o problemach dotyczących zarządzania środowiskiem, z jakimi nasz kraj borykał się przed powstaniem GDOŚ. Minister
Gawłowski z kolei - mówiąc o sukcesach Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska - podkreślił, że fakt zapewnienia zgodności inwestycji realizowanych w Polsce z
dyrektywami UE, pozwolił na uzyskanie finansowania z unijnych funduszy.

 

Podczas konferencji szef GDOŚ - przedstawił sukcesy instytucji, którą kieruje i plany na najbliższe lata.
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